



Referat mandag d.7/6-2021 kl. 17.30-18.30

Lokale:

Fraværende: Isabelle, Patrick, Thomas, Lars J.

Punkter	Ansvarlig	Beskrivelse	Tid	Referat
<b>1. Protokol</b>				Referat er godkendt.
<b>2. Siden sidst</b>				
* Formand				-Paw fortæller, at Thomas har fået en henvendelse fra skolen omkring opmærksomhed på sprogbrug under møderne, samt politisk ståsted og holdning. Det hører sig ikke til på SB møder. Det er taget til efterretning. -Der har været en forespørgsel omkring hvor mange man må være til demission – Jax har svaret. -Thomas står for sommerferien hilsenen til medarbejderne.
* Ledelse				-SB skal behandle skolebuskørslen og premissen omkring hjemkørsel/skolebus. Der laves på mødet et svar som sendes til forvaltningen. -Vi drøfte sammen hvad skema reduktion kan bidrage til i skolen. Der er bekymring for hvis den fagfaglig undervisning skal varetages af pædagoger – eller at eleverne mister ressourcer. Der er enighed om at lærer/pædagog kombinationen er en stærk cocktail ift. børns udvikling – fagligt, socialt og personligt. Det besluttes at afprøve reduceret ringetidssæt, med henblik på at skabe mere til den enkelte elev i undervisningen.
*AMO/MED				-Intet
*Elevråd				-Der er bestilt samtalehytter til vores udeområder – bakket op af elevrådet.
* Andre	Alle			
<b>3. Status ift. børnetrivsel</b>	Charlotte			-Charlotte fortæller at der har været 25 elever til samtaler efter jul – hvor det handler om at livet er svært. -Derudover har der været sager omkring skoleværing, hvor Charlotte har været på hjemmebesøg, samtale forløb mm. -Charlotte og Lene har været inde og lave Stærke sammen” på 4. årgang, som får fast forløb hvert år. Der har været et kort forløb i en af 3. klasserne. Derudover skal vi starte forløb i en af 7. klasserne, som ligeledes fortsætter efter sommerferien.



				-Der er et forældreønske om at sprede det tilbuddet ud til eleverne om at det stadig eksistere. Det gøres efter sommerferien.
<b>4. Ture ud af huset</b>	Ledelse/alle			-Årgange ud af huset – bliver det flyttet til næste år? Der er flere årgange der har fået aflyst alt – og der er et stort ønske om at det lykkes at gøre noget socialt med eleverne, hvor der er blevet aflyst arrangementer. Vi gør hvad vi kan for at finde måder at kompensere på i slutningen af dette skoleår og/eller i næste.
<b>5. Mødekalender</b>	Alle			-Vedtaget - besluttet til kl. 18.00-20.00
<b>6. Årshjul</b>	Alle			-Vedtaget
<b>7. Trafik</b>	Michael/alle			- Brainstorm på hvad skal der til for at alle forældre sætter deres børn af på cementen og lader eleverne gå. -Michael har talt med Martin Stenstrup, som havde tænkt at gå i gang i sommerferien til de planer der er lavet.
<b>8. Skovkøkkenet</b>	Alle			-Flyttes til næste møde. <i>Skovkøkkenet (overvej hvor mange penge man som forældre kan/vil give for mad til frokost for ens børn pr. måned). Kan der laves frugtordninger? Kan der laves wildcards til udsatte familier/børn?</i>
<b>9. Punkter til næste møde</b>	Alle			
<b>10. Eventuelt</b>	Alle	Åben		-Der er en stor bekymring omkring der er flugt fra specielt en klasse i udskolingen. Det handler omkring trivsel/faglighed. Der er efter sommerferien lavet en aftalte om 2-lærer ordning for at booste den social eog faglige trivsel.
<b>11. Personsager</b>		Elevrepræsentanter deltager ikke		